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Dr. Carrie Madejová v tomto krátkém videu odpovídá na dotazy ohledně covid očkování.

 

 

Přepis:

Kamalpreet Singh: A doktorko, mám jednu otázku. Někteří lidé, kteří se nechali očkovat, nemají
žádné problémy, a jejich přátelé také, tak pak říkají: Nechal jsem se očkovat, nic se mi nestalo. Proč
tedy šíříte tolik lží a strachu?

Dr. Madejová: Zaprvé, nacházíme se ve čtvrté fázi výzkumného experimentu. V jakémkoliv
experimentu máte vždy placebo. Oni nám teď o tom neříkají, ale mimo záznam mohu říct, že někteří
pracovníci nemocnic nám odhalili, že 20 % podávaných očkovacích látek jsou placeba. Někdy se jich
podává víc. Tohle v tom rozhodně hraje roli. Další problém je, že to, co si necháváte píchnout do
svého těla, vás nemusí okamžitě ovlivnit. Vedlejší účinek z toho se může projevit kdykoliv během
vašeho života. Tak jako u jakékoliv jiné vakcíny.

A výrobci těchto injekcí se také vážně vychvalují tím, že používají něco, čemu se říká „systém na
dodávku léků na požádání”. To je zajímavé, protože „na požádání” znamená, že něco to musí spustit,
aby to začalo fungovat. Nikdy nám neodhalili, co to znamená. Znamená to…. nevím… další nákazu?
Znamená to frekvenci? Znamená to pH rovnováhu? Nevíme, co to znamená. Jde o to, že jsem šťastná,
díky bohu, že lidé nemají všechny tyto reakce… Nevíme, jaké to pro lidi bude mít následky do
budoucnosti. Snad to nebude tak špatné, jak očekáváme. Může se stát spousta různých věcí, nemusí
to být okamžitý efekt. Mějte na paměti, že tuto očkovací kampaň jsme právě začali… jak je to
dlouho? Před šesti měsíci? Bylo to teprve šest měsíců.

Kamalpreet Singh: Doktorko, další otázka od diváka: Vzal jsem si jednu dávku a pak jsem si
uvědomil, že jsem udělal chybu. Měl bych si jít pro druhou, nebo ne?

Dr. Madejová: Nedoporučovala bych nikomu si vzít jakékoliv další injekce, protože jsou vážně
experimentální. Co se týče ingrediencí v těchto injekcí, bereme je na lehkou váhu. Jejich efektivita je
přinejlepším malinkatá, možná může snížit vaše příznaky na dva měsíce po druhé dávce, ale nic
jiného… nezabrání vám dostat to onemocnění, nezastaví přenos, nezabrání vám před úmrtím na
onemocnění, ani před hospitalizací. Neberte si tedy jakékoliv další injekce, které mohou poškodit
vašeho tělo. Čím méně, tím lépe. Účinky tohoto jsou kumulativní, takže čím více toho dostanete, tím
více můžete poškodit své tělo. Pokud máte jen jednu dávku, další neberte.

https://cz24.news/pokud-si-nekdo-vzal-obe-davky-ockovani-a-ted-si-uvedomi-ze-to-byla-chyba-jake-je-reseni-expert-dr-madejova-odpovida-video-4min-cz-titulky-prepis/
https://cz24.news/pokud-si-nekdo-vzal-obe-davky-ockovani-a-ted-si-uvedomi-ze-to-byla-chyba-jake-je-reseni-expert-dr-madejova-odpovida-video-4min-cz-titulky-prepis/
https://cz24.news/pokud-si-nekdo-vzal-obe-davky-ockovani-a-ted-si-uvedomi-ze-to-byla-chyba-jake-je-reseni-expert-dr-madejova-odpovida-video-4min-cz-titulky-prepis/
https://cz24.news/pokud-si-nekdo-vzal-obe-davky-ockovani-a-ted-si-uvedomi-ze-to-byla-chyba-jake-je-reseni-expert-dr-madejova-odpovida-video-4min-cz-titulky-prepis/
https://cz24.news/pokud-si-nekdo-vzal-obe-davky-ockovani-a-ted-si-uvedomi-ze-to-byla-chyba-jake-je-reseni-expert-dr-madejova-odpovida-video-4min-cz-titulky-prepis/


Kamalpreet Singh: A pokud si někdo vzal obě dávky a teď si uvědomí, že to byla chyba, jaké je
řešení?

Dr. Madejová: No… neberte si žádné další. Pokuste se co nejvíce detoxifikovat svoje tělo. Čím je
vaše tělo zdravější, tím více bude schopno se s věcmi vypořádat. A já věřím v modlitbu… Síla naší
mysli a síla naší duše převažuje veškeré naše fyzické bytí. Nejde ani o to, že tomu věřím já… sama
věda prokazuje, jakých úžasných věcí jsme schopni. Neberte si žádné další… věřím v modlitbu a v
sílu naší mysli. A jsem přesvědčená, že když se spojíme dohromady a navzájem si pomůžeme, a
zanalyzujeme, co přesně je v těch lahvičkách, vždy existuje řešení na vše. Takže naděje není
ztracena.
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